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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2015/16:685 Oroligheter på asylboenden och hem för ensamkommande 
barn

Enligt uppgifter i medierna blir det allt vanligare med bråk och oroligheter på 
asylboenden och på hem för ensamkommande flyktingbarn. Polisen rapporterar 
att de måste ha bevakning på och vid asylboenden.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och migrationsminister 
Morgan Johansson:

 

Vilka åtgärder vidtas för att stävja denna olyckliga utveckling?

………………………………………

Mikael Cederbratt (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors

Från Riksdagsförvaltningen
2016-01-26
Besvaras senast
2016-02-03 kl. 12.00


